
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 24 maart 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Vinnie, Michaël, Vincent

Verontschuldigd: Thomas

De vergadering wordt geopend om 12u35.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Vinnie was verontschuldigd en niet afwezig vorige kernraad. Vinnie maakt de opmerking dat 15 man voor de
kroegentocht eigenlijk ideaal was, en niet slecht zoals het verslag lijkt te suggereren. Verder wordt het verslag van
de vorige vergadering goedgekeurd.

Mededelingen

• GAK heeft een vergadering gehouden, het verslag staat op de werkwiki.

Voorbije activiteiten

Wina-olympiade Er waren vooral eerstejaars. Er waren ook leden die we normaal niet zien. De vragen waren
misschien wat moeilijk, vooral in reeks 2. De olympiade werd algemeen onthaald als een tof initiatief, zeker
voor herhaling vatbaar.

Betoging middelen voor hoger onderwijs Er was weinig volk van LOKO en de kringen, vooral veel mensen van
vakbonden en de KHLeuven. Het was ook wel laat doorgegeven. Een betoging spreekt mensen misschien
niet echt aan, er is een verschil tussen iemand vragen een petitie te tekenen en iemand vragen te betogen.

Ontgroeningscantus Het was een goede cantus. Het volk komt later en later, ook het presidium, maar dit is
geen ramp. Er zijn 5 vaten gedronken, het laatste vat had een klein mogen zijn maar het is uiteindelijk
toch ongeveer op geraakt. Sommige mensen komen naar de cantus zonder geld. De openstaande betalingen
worden dan achteraf door Cie geregeld. We vinden dat niet kunnen, als mensen geen geld hebben kunnen ze
zelf proberen van iemand te lenen maar dat moet Wina niet allemaal gaan bijhouden. Er waren wel redelijk
veel externe mensen die vrij rumoerig waren en liedjes anders zongen, dit kan voor mensen die in de buurt
zitten storend zijn. De opkuis is redelijk vlot verlopen, rond 3 uur was iedereen buiten. De waarborg moet
nog bij Ons Huis worden opgehaald, het was de laatste cantus daar. De bingo werd positief onthaald maar
zorgde wel voor wat vertraging. Er was geen derde tempus omdat de cantus aan het uitlopen was, maar
mensen moeten toch naar de wc en gaan dus gewoon. Dit kan wat storend lijken maar op die manier verlies
je minder tijd.
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Komende activiteiten

Toneel De eerste voorstelling was geslaagd, er was ongeveer vijftig man in de zaal. Toneel denkt mischien toch
meer winst te maken. Hun rendenering is dat meer geld binnenkrijgen betekent: meer geld om op te
drinken. Zolang ze niet onder 0 gaan kunnen we daar niets tegen hebben, maar als ze geld willen bijhouden
voor volgend jaar moeten ze natuurlijk niet alles opdrinken. De barshift van donderdag gaat misschien niet
opgevuld geraken. Eventueel zoeken we volk op de LAN-party om te komen helpen.

EJW-bar Er gaan 750 bitterballen klaargemaakt worden, dit is voor 58 euro. Elke eerstejaars krijgt ook een gratis
cocktail. EJW hoopt dat ze nog geld genoeg hebben om dit te dragen. Mathias geeft zijn gratis vat. Er
worden foto’s geprojecteerd, oppassen voor de projector dus. De projector kan best rond 1 uur opgeruimd
worden als mensen beginnen dansen en dronken worden.

LAN-party Alles komt deze keer echt in orde! De zaal, projector, inkopen en afspraken met Ulyssis zijn OK. De
server moet nog bekeken worden maar zal wel niet veel werk zijn.

Ithaka Mattia is naar de vernissage geweest. Ithaka is echt een aanrader om te gaan kijken als je enigsinds van
moderne kunst houdt zoals Mattia. Donderdag gaan we met cultuur naar Pie.p.klein kijken.

Galabal De voorbereidingsshiften zijn nog niet ingevuld. Deze shiften overlappen niet met het galabal, er is nadien
nog tijd genoeg om terug naar je kot te gaan. Vrijdagshiften zijn in het algemeen een probleem. Er zijn al
een 300 kaarten verkocht over heel Scientica, de zaal zit dus ongeveer vol. Er komen 2 chocoladefonteinen
voor al het volk.

TD Er zijn nog niet veel kaarten verkocht, daar mag dus nog wat voor gepusht worden. Een beetje Facebookreclame
mag nog wel: nodig mensen uit op het event en zet het in je status! De shiften beginnen ingevuld te geraken,
hoewel het nog niet echt optimaal is. We zijn al een paar keer compleet overplakt. Er zijn misschien te veel
plakshiften, 2 keer per dag in Heverlee is wat veel. GAK probeert nog met NFK afspreken om te overleggen
hoe het bij hen staat qua promotie.

Marginalenbar Daniel heeft al bijna vrouwelijke strippers gevonden. We hopen dat hij meer succes heeft tegen
volgende kernraad.

Lenteconcert Er wordt deze week nog samengezeten om de exacte uitwerking nog eens te bekijken, onder andere
over het presenteren.

Winaweekend Er komt een update als Boogie en Sofie nog eens samen zitten. EJW zou best nog eens langsgaan
in de les. Er kan misschien in de slideshow van de EJW-bar een slide met reclame voor het weekend komen.
We zouden graag aan ongeveeer 40 mensen komen, anders wordt het voor iedereen duur. En paintball kan
bijvoorbeeld niet doorgaan als er echt weinig interesse is.

Varia

• De wikipagina voor aanwezigheden op de teambuilding heeft een slechte naam volgens Vinnie. Het is over
het algemeen een goed idee ervoor te zorgen dat je pagina kan gevonden worden als iemand op logische
termen zoekt (zoals “teambuilding” voor de teambuilding). Neem deze logische termen dus op in het pad
van je pagina of in de tekst.

• Er staat nog een halfvol klein vat in de kelder, waarschijnlijk vervallen. We hebben geen idee waar het
vandaan komt. Het is wel 40 euro statiegeld waard.

• Twee van onze drie gasflessen lijken redelijk leeg te zijn, de derde gasfles is bijna vol. We kijken eens na
of een gasfles volledig leeg moet zijn om bij te vullen en hoe we dat juist regelen. Dit kan best voor de
campagne gebeuren.

• Er komt nog een cantusklas op een rustiger moment in het jaar, als Pelle er nog tijd voor vindt.
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• In de kelder liggen bekers van Scientica van 50 cl, let er op dat die niet gebruikt worden want die kosten wel
wat geld.

• Gio komt ons melden dat VTK vandaag naar Hengelhoef gaat, en dat er nog een tiental plaatsen vrij zijn.
Vertrekken om 16u, terugkomen rond 21u30 en het is keigoedkoop. Mattia stuurt nog snel een mail naar
het presidium.

• Volgende PV komt er een RvB om aan onze VZW-verplichtingen te voldoen.

• Hoe zit het nu met onthoudingen? De wet is blijkbaar voor interpretatie vatbaar. Het komt op de volgende
IKZ-vergadering.

De vergadering wordt gesloten om 13u34.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 31 maart om 12u30 in Winagang.
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